







Stick Softball Club 同心棒垒球兴趣社

Tongxin Stick Softball Club has decades of experience in youth training. Coaches are professional and patient, using situational teaching to engage children and help them achieve training goals. The club aims to develop perseverance, teamwork, and a never-give-up attitude in students.

通过情景教学的方式把孩子轻松带入训练场景中,让孩子可以开心主动的完成训练内容,从而到达训练目标,最终让孩子们在团队中培养坚韧、协作、永不放弃的精神。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: Football Field (West)

Leader: Guest Teacher

Fun TCM Club 趣味中医

With a long history, TCM culture is central to traditional heritage. The club uses lively classes to explore it, boosting students' interest, teaching healthy living, fostering creativity, and imparting history through activities like crafts, herb identification, and acupoint learning.

趣味中医兴趣社将开展非遗手工制作、趣味辨识中草药、学习生活中的穴位妙用等丰富多彩的活动。在激发同学们对传统文化兴趣的同时,学会健康生活、培养艺术创意、了解历史知识。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2600

Teaching Language: Chinese

Location: A202



Amazing Science 神奇科学

Amazing Science was previously known as Mad Science Beijing team, with leading science teaching equipment and curriculum system, 30+ years of R&D history, 5000+ science experiments, and a curriculum conforming to the NGSS standards.

神奇科学拥有领先的科学教学设备和课程体系,至今有 30+的研发历史,5000+的科学实验,课程符合"美国下 一代科学教学大纲"(NGSS), 具有超过十年持续进阶的课 程体系。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2950

Teaching Language: Chinese/English

Location: A206

Leader: Guest Teacher

G G

Skateboarding Club 滑板兴趣社

FST Sports has been dedicated to skateboarding training for 8 years and camp education for 21 years. It has its own skate park and 10 professional skateboarding coaches. Currently, it is responsible for skateboarding classes in 12 international schools in Chaoyang District.

法斯特体育专注于滑板培训,拥有自己的滑板公园,专业滑板教练,并与多所国际学校合作开设滑板课程。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 3100

Teaching Language: Chinese

Location: Basketball Pitch(West)



Spherical Drone Race 球形无人机对抗赛

The "Spherical Drone Combat Club" focuses on spherical drone operation and combat. It offers equipment control training, tactical discussion and simulated combat competitions to improve members' drone control skills and teamwork. Combining tech exploration with competitive fun, it helps members master smart technology enjoyably.

以球形无人机实操与对抗为核心,开展设备操控训练、 战术策略研讨及模拟对抗赛,提升成员无人机操控力与 团队协作力,兼具科技探索与竞技乐趣,助力玩转智能 科技。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2950

Teaching Language: Chinese

Location: A212/1st Floor Gym

Leader: Guest Teacher

-

-

Baking Master 烘焙小达人

Baking with kids teaches patience, creativity, and fine motor skills. It also sparks curiosity about ingredients and flavors.

什么才是健康的成分?什么是无敌的搭配?既是耐心细致的考验,又充满了创意的挑战。和孩子们一起烘焙可以给他们很多机会来加强他们的手和手指肌肉。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2820

Teaching Language: Chinese

Location: Cafeteria



Aeromodelling Club 航模制作与飞行

The aeromodelling course is highly technical, covering materials, structure, and assembly. It helps children experience flight, develop teamwork, and spark interest in tech-based sports.

技术综合性最强,从材料、结构、制作和安装方法、原理等等,每一步都需要精确的知识和技能,缺一不可。不仅让孩子们与飞机亲密接触,体验飞翔的快乐,更培养了他们的团队合作精神和对科技体育的热爱。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2820

Teaching Language: Chinese

Location: A203

Leader: Guest Teacher



\mathbb{G}

Peking Opera 画眉序京剧班

Through the Peking Opera course we are aiming to promote and preserve China's quintessential cultural heritage. We will open opera workshops and themed events to engage audiences of all ages.

本课程专注于国粹文化的传播和发扬,组织学生进行京 剧创演活动以及各种京剧主题活动。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2450

Teaching Language: Chinese

Location: A112

Wutong Chinese Orchestra 小学梧桐国乐团

This class provides instrument lessons and ensemble training for music-lovers. Faculty are top conservatory graduates. Instruments include Guzheng, Ruan, Liuqin, Pipa, Yangqin, Erhu, Bamboo Flute, Percussion, Sheng, and more. All levels welcome, including beginners.

师资团队由毕业于国内外一流音乐院校的演奏家们担任。 可报名乐器: 古筝、阮、柳琴、琵琶、扬琴、二胡、竹笛、打击乐、彩虹笙等。零基础可报名。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: TBC

Leader: Guest Teacher

Beginner Orchestra Club 梧桐管弦乐器入门课程

This club offers string, woodwind & brass training for all levels, building foundational playing skills. Guitar, Drum Set, Violin, Viola, Cello, Harp, Piano, Flute, Recorder, Clarinet, Saxophone, Trumpet, Trombone, Euphonium, Tuba, Percussion. Students must bring their own instrument. All levels welcome.

零基础和进阶的弦乐小组课程。 可报名乐器: 吉他、架子鼓、小提琴、中提琴、大提琴、竖琴、钢琴、长笛、英氏竖笛、单簧管、萨克斯管、小号、长号、悠风号、大号打击乐器等。自备乐器,能力不限。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese/English

Location: TBC



Archaeology Adventure Club 考古探险兴趣社

Archaeology Adventure Club was established in 2022 for Junior and Senior Elementary Schools. It introduces children to ancient Chinese civilization, world civilization, and the story of the mingling of Eastern and Western civilizations.

世青学校考古探险兴趣社成立于2022年,面向初小、高小招生,兴趣社以考古学和世界遗产为依托,向孩子们介绍中国古代文明、世界文明和东西方文明交融的故事。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 18

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2540

Teaching Language: Chinese

Location: A214

Leader: Guest Teacher

R B

Basic Theory and Pop Vocal 乐理基础和流行演唱

Focuses on modern singing techniques: Breath support & vocal placement, lyric diction & emotional phrasing and stage presence development.

一门专注于现代流行歌曲和表现力的实战课程,课程 内容包含训练气息与发声基础,讲解流行歌曲的情感 处理、咬字技巧,通过不同风格曲目练习,结合舞台 台风指导,提升演唱表现力。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 10

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: A202



Musical Play

音乐剧

Integrated training in singing, dancing, and acting. Students will analyze classic musical scenes, develop "triple-threat" skills and explore character interpretation.

一门集歌唱、舞蹈、戏剧表演于一体的"全能舞台艺术"课,选取经典音乐剧片段,融合声乐与表演训练,学习角色塑造和剧情理解,全面提高唱、跳、演三大核心能力,提升综合舞台表现力。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: A112

Leader: Guest Teacher

Magic Club

Magic is a form of performing art where modern magicians integrate various fields of performing arts with magic to create a unique form of magic performance. It trains students' hands-on ability and mental flexibility, improves language expression and self-confidence, and lets children experience the joy that magic brings.

现代魔术融合多领域表演艺术成独特形式,该魔术相关活动可训练学生动手与思维能力,提升表达和自信、增进人际,还能让小朋友体验魔术乐趣。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2450

Teaching Language: Chinese

Location: A202



ABRSM Theory Club 梧桐英皇乐理考试课程

Course Prepares students for ABRSM music theory exams. Beginner (no prior knowledge/elementary): Full academic year. Intermediate/Advanced: Single semester, Taught by certified Wutong Music theory teachers with proven exam success.

零基础和初级乐理水平学生课程周期为一学年,中高级乐理水平学生课程周期为一学期。教师为梧桐音乐 优秀的乐理教师.

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese/English

Location: A214

Leader: Guest Teacher

 \mathbb{G}

Junior Digital Magicians

《AI魔法笔:玩转动画角色3D模型设计与打印》

Students use AI art tools (AIGC) to describe their dream animated characters in words, which AI then transforms into 3D model drafts. Students learn basic 3D printing skills, optimize and adjust their models, and print their AI-generated designs into tangible 3D figures.

将利用神奇的AI绘图工具(AIGC),用文字描述心中的 动画角色,AI帮忙生成酷炫的3D模型初稿。然后动手优 化、调整模型,最终将自己的AI设计变成可触摸的立体 角色打印出来!。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: A208



Chinese Drama Club 有戏戏剧兴趣社

Using drama games and rehearsals as teaching content to lead children toward staging their own theatrical performance.

以戏剧游戏和戏剧排练为授课内容,让孩子们最终在 舞台上完成自己的舞台剧表演。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2600

Teaching Language: Chinese

Location: A112

Leader: Guest Teacher

rC-C

G G

Master Architect – SketchUp Modeling & Physical Model Making 建筑大师——SketchUp建模与模型制作

This architecture course blends art and tech, covering architectural science and SketchUp modeling. Focused on masterpieces, it teaches modern architecture, interdisciplinary integration, and practical skills in structure and spatial design.

融合艺术与技术的建筑专业课程,以建筑大师代表作为学习载体,涵盖建筑科学、Sketchup 建模、等比例模型制作及建筑构造、空间设计等知识,需结合现代建筑发展与多学科,强调实践思考与表达建筑功能。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 14

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2600

Teaching Language: Chinese

Location: B205



Zero One Laboratory 3D 机械创客实验室

Zero One Laboratory integrates programming, mechanical design and 3D modeling. From part assembly to code debugging, students transform creativity into dynamic works by themselves, strengthen engineering thinking and practical skills, and achieve a leap from ideas to entities.

零壹实验室是融合编程、机械设计与3D建模,学员从零件组装到代码调试,亲手将创意转化为动态作品,强化工程思维与实操技能,实现从想法到实体的跨越。

Eligible Students: G2-G3

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2600

Teaching Language: Chinese

Location: A211

Leader: Guest Teacher

rB-B

-

Zero One Laboratory 工程竞技实验室

Focus on actual competition and advanced project development, complete robot strategy design and APM system construction through team collaboration, cultivate competitive spirit and complex engineering solutions, and help students transform from learners to creators.

零壹实验室聚焦竞赛实战与高阶项目开发,通过团队协作完成机器人策略设计、APM系统搭建,培养竞技精神与复杂工程解决能力,助力学员从学习者蜕变为创造者。

Eligible Students: G4-G5

Maximum Number: 20

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: A214



Rocket Engineer 火箭工程师兴趣社

Through systematically explaining the principles, methods and technologies of rocket design combined with practical operations, including knowledge learning, computer software design, manufacturing, launching and recovery, it can improve students' rocket design capabilities and cultivate their engineering design capabilities, innovative thinking and team spirit.

通过系统讲解火箭设计的原理、方法和技术并结合实际操做。包含知识学习、电脑软件设计到制作发射回收。提升学生的火箭设计能力,培养工程设计能力、创新思维和团队协作精神。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: English

Location: A206

Leader: Guest Teacher

The second

-

Traditional Chinese Art & Crafts 中国传统手工艺研习社

Taking children to explore the charm of traditional Chinese art and crafts—including cloisonné enamel, button knot, and Song brocade crafts—while creating related handmade artworks to broaden their creative thinking and techniques in artistic expression.

带孩子领略中国传统艺术和手工艺的魅力,包括掐丝珐 琅工艺、盘扣工艺、宋锦工艺等,在了解文化的同时制 作相关的手工作品,拓展艺术创作的思路和手法

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: B206



Kangaroo Math Club 袋鼠数学趣味兴趣社

Kangaroo Math Competition Class! Fun interactions to train thinking and skills, helping kids tackle the contest easily. Making math enjoyable!

袋鼠数学竞赛辅导班!趣味互动练思维、学技巧,助力轻松应赛,让孩子爱上数学!

Eligible Students: G3-G4

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese

Location: D207

Leader: Zhang Ran/Cui Bing

-

Fashion design 服装设计

Learn diversity of current fashion, break boundaries, innovate and integrate diverse cultures. Students learn to draft clothing drawings, make modifications, choose appropriate materials, learn how to sew with needles and threads, match headwear and shoes. Finally, complete the design of a finished product, and there will be a show at the concert to provide children with an opportunity to show their achievements.

服装设计俱乐部旨在培养学生展现时尚多样性、突破界限、创新及融合多元文化。学生在此学画服装图纸、选料缝制、搭配头饰鞋子以完成成品,还能在戏剧或音乐 会秀场展示成果。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2100

Teaching Language: Chinese/English

Location: B206 Leader: Du Limei



Creative Writing 创意写作

This club offers students a supportive environment to enhance their writing skills. Participants will engage in story creation, poetry, and plays while developing character, plot structure, and descriptive language techniques. Through collaborative activities and reading sessions, students will improve self-expression, build confidence, and foster a love for storytelling.

提供支持性环境,助力提升写作技能。参与故事创作、诗歌及剧本写作,同时学习塑造人物、构建情节结构与运用描写性语言的技巧。提高自我表达能力、增强自信心,并培养对故事创作的热爱。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: A205

Leader: Trevor Delaney

G G

Voyager News Workshop VNN新闻工作社

Welcome to VNN Voyager News! We're young global reporters exploring the world with curiosity and connecting everyone with stories. Here we discover, interview, and create!

欢迎加入VNN新闻工作社! 我们是小小全球记者,用好奇的眼睛探索世界,用精彩的故事连接你我。在这里,发现、采访、写作,点亮童年,记录美好!

Eligible Students: G3-G4

Maximum Number: 12

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: English

Location: A212

Leader: Wang Yanxiao



-

Screen acting course 银幕表演课程

This kids' screen acting course, themed on the musical Matilda, develops their oncamera performance skills. It covers script interpretation, vocal/physical techniques, technical aspects like hitting marks, plus audition practice, demo reel creation, collaboration with crew, and Al tools for editing. It builds kids' confidence, creativity and professionalism via the engaging Matilda story.

这门以音乐剧《玛蒂尔达》为主题的儿童影视表演课,培养孩子镜头前表演能力,涵盖剧本解读、声肢技巧、镜头定位等,还有试镜、演示片段制作、协作学习及 AI 工具运用,借故事助孩子提升自信、创造力与专业素养。

Eligible Students: G4-G5

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: English

Location: A112

Leader: Tarek Abdallah

Sharp Talk Chinese Debate Club 妙语中文辩论社

10 sessions to become an expressive pro! Learn debating through games, practice thinking with daily topics. 4th-5th graders' camp with a mini showcase—join!

想让孩子敢说会说?来辩论俱乐部! 10 次课,从敢表达到善思辨,玩着学立论、驳论,还能组队 PK。四五年级专属,让表达成优势,思维放光彩!

Eligible Students: G4-G5

Maximum Number: 10

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: Chinese

Location: D201

Leader: Wang Jinyan



AMC Club

澳大利亚数学竞赛

The Australian Mathematics Competition (AMC), organized by the Australian Mathematics Trust (AMT), inspires students' interest and cultivates their thinking skills through engaging mathematical activities, attracting participation from 16 million students worldwide in the AMC Global Competition annually.

澳大利亚数学竞赛俱乐部(AMC)由澳大利亚数学联合会主办,通过趣味数学活动激发学生兴趣,培养思维能力,每年吸引全球1600万学生参与AMC全球竞赛。

Eligible Students: G4-G5

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1850

Teaching Language: Chinese

Location: D206

Leader: Ren Haili

\mathbb{G}

Chinese Recitation Club 中文朗诵兴趣社

Want words to become lively notes? Join our Recitation Club! Let's read texts, act out stories, make voices more pleasant and expressions more confident. Every Wednesday afternoon, we're waiting for you to paint wonders with your voice!

想让文字变成跳动的音符吗?来朗诵俱乐部吧!一起品读课文、演绎故事,让声音更动听,表达更自信。你很有可能参与BTV《追梦少年》的录制现场哦~每周三下午,等你用声音绘出精彩!

Eligible Students: G4-G5

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1850

Teaching Language: Chinese

Location: A314

Leader: Zhang Caihong/Xin Xin



Lego Club 千**三 地版社**

This course uses electric models and simple programming to spark elementary students' interest in design, engineering and programming. Themed classes with open questions guide them to create solutions via drawing, building and testing prototypes. Students build robots, learn mechanical structures/programming, gain tech literacy and get to join whitelist competitions like China Chip.

该课程涉及电动模型和简单编程,激发对设计、工程、编程的兴趣。每节课围绕主题,借开放式问题引导学生绘图、搭建测试原型并提创意方案,还能搭机器人、学机械结构与编程,提升素养,可参加多项白名单比赛。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2700

Teaching Language: Chinese

Location: B205

Leader: Guest Teacher

G-G-

Chinese Reading Club 中文阅读

The club carefully selects Chinese reading materials suitable for the cognitive levels of students in Grades 3-4. It's not just about "reading quietly"; there are also a plethora of fun reading activities: Group Co-reading, Story Theater, Reading Journal, Quiz Adventure.

俱乐部精选适合 3-4 年级认知水平的中文读物,不只是 "安静看书"还有超多好玩儿的阅读活动,包括分组共 读、故事小剧场、阅读手账和问答闯关。

Eligible Students: G3-G4

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: Chinese

Location: D207

Leader: Li Yali/Zhao Xiaowan



Future Math Champions

未来数学之星

A unique opportunity for students to build confidence in mathematics while preparing for two important assessments: SASMO (Singapore and Asian Schools Math Olympiad) and the MAP (Measures of Academic Progress) Test. Students will learn new mathematical vocabulary and expressions, strengthen their ability to explain solutions clearly, and practice solving problems that require critical and creative thinking.

SASMO (新加坡及亚洲学校数学奥林匹克竞赛) 和 MAP (学业成长测评,Measures of Academic Progress)。 在俱乐部中,学生将学习 新的数学词汇和表达方式,加强清晰解释解题思路的能力,并练习解决需要批判性思维和创造性思维的问题。

Eligible Students: G3-G5

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: D202

Leader: Elie Moussallem

-

Lego Robotics Competition 乐高机器人比赛

Build and program awesome Lego robots to tackle exciting challenges. Code, engineer, and teamwork while preparing for competitions. Unleash your creativity and problem-solving skills in a fun, hands-on environment. Get ready to compete and shine!

搭建并编程精彩的乐高机器人,迎接激动人心的挑战。 在备战比赛的同时,学习编程、工程设计和团队合作。 在充满乐趣的动手环境中释放你的创造力和解决问题的 能力。准备好参赛,闪耀全场!

Eligible Students: G4-G5

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: English

Location: A306

Leader: Ioannes Oliveira